
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 7. februar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 671
Vil ministeren kommentere artiklen "Inden overfald: Bandemedlem på kontanthjælp tog 
elskerinde med på luksushotel” på sn.dk, 5. februar 2024, herunder sætningen: "Tidligere 
har den 42-årige mand, som er tiltalt for de mange grove overfald, forklaret, at han 
var på kontanthjælp, men han havde tilsyneladende ikke problemer med at betale for 
de mange overnatninger”, vil ministeren på baggrund heraf redegøre for antallet af ban-
demedlemmer der modtog offentlige ydelser den 1. januar 2024 efter typen af ydelser, 
samt kommentere på at et bandemedlem fra banden NNV tilsyneladende brugte sin 
kontanthjælp på et luksushotel?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mikkel Bjørn (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på mikkel.bjorn@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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